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Komisia športu a turizmu 
Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves 

 

Zápisnica zo zasadnutia komisie zo dňa 20. marca 2023 

 
Miesto zasadnutia Zasadačka, Vápencová 34  

Začiatok  17:30  hod. 

Ukončenie 20:00  hod. 

Prítomní podľa prezenčnej listiny 

 
I. 

Úvod 
 
Úvodom predseda komisie p. Jozef Tittel privítal prítomných členov komisie, hostí a konštatoval, že je 
prítomných 11 členov komisie, t. j. komisia  je uznášaniaschopná. Člen komisie - p. Miroslav Antal vopred 
ospravedlnil svoju neúčasť zo zasadnutia.  
Predložený návrh programu bol nasledovný: 
 

Por. 
číslo 

Názov bodu programu 

1. Vystúpenia hostí 

2. Návrh rokovacieho poriadku KŠT 

3. Rozdelenie dotácií v oblasti športu na rok 2023 - informácia 

4. Športový areál pri ZŠ I. Bukovčana 

5. Investičné zámery v oblasti športu a turizmu 

6. Rôzne 

7. Záver 

 
P. Tittel otvoril zasadnutie komisie, nakoľko žiaden z prítomných členov komisie nemal návrh na zmenu 
zaslaného programu zasadnutia komisie.  
 

K bodu 1       Vystúpenia hostí 

 
Z obsahu diskusie:   
 
Predseda komisie udelil slovo p. Šteliarovi, organizátorovi floorballového turnaja, ktorého by sa mali zúčastniť 
aj deti a mládež. Turnaj sa má uskutočniť posledný júnový víkend, zatiaľ nevie, či bude 1- dňový alebo 2- 
dňový. Zasadnutia komisie sa zúčastnil, aby sa opýtal, či je možné, aby mu ako organizátorovi turnaja bolo 
odpustené nájomné. P. Mozsi sa ho opýtal, či si už podal na ZŠ žiadosť o výpožičku. P. Šteliar uviedol, že 
žiadosť si ešte nepodal. P. Čechovič sa opýtal, či sa turnaja budú môcť zúčastniť aj deti z DNV. P. Šteliar 
uviedol, že určite áno. P. Kiszel prítomným oznámil, že dobrým zvykom pri organizácii obdobných turnajov je, 
aby bolo organizátorom nejaké občianske združenie a to z dôvodu zodpovednosti za jednak celú organizáciu 
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podujatia ale aj prípadnej zodpovednosti za spôsobenú škodu. P. Šteliar dodal, že v týchto dňoch si zakladá 
občianske združenie. P. Šteliarovi bolo odporučené, aby si podal žiadosť o odpustenie nájmu.  
 
Predseda komisie udelil slovo p. Jánovi Mračnovi, zástupcovi Chaos šport, ktorý predstavil svoje úspechy ako 
aj úspechy jeho občianskeho združenia. Jeho občianske združenie má sídlo v DNV, v minulosti mali priestory 
a pôsobili v DNV, avšak momentálne pôsobia v priestoroch o výmere cca 200 m² v Mlynskej doline. Jeho 
zverenci sú však aj z DNV. P. Mračna nerozumel, z akého dôvodu bola jeho občianskemu združeniu schválená 
dotácia len vo výške 700 €, ak žiadali viac, schválená dotácia im nepokryje takmer žiadne náklady. P. Tittel sa 
opýtal, koľko členov má jeho občianske združenie. P. Mračna uviedol, že približne 50, pričom ide väčšinou 
o dospelých členov, nakoľko deti nemajú záujem cestovať za akýmkoľvek športom. P. Čechovič sa opýtal p. 
Mračna, či žiada o priestor v DNV. P. Mračna uviedol, že žiada o priestor, ale aj o normálnu dotáciu. P. Tittel 
zareagoval, že v zmysle platného VZN mestskej časti je možné poskytnúť dotáciu jednému subjektu len 
jedenkrát ročne. p. Mračnovi bolo odporučené, aby si budúci rok podal opäť žiadosť o dotáciu a následne 
podľa výsledkov a prezentácie DNV a možností rozpočtu mu možno budú vedieť schváliť v ďalšom roku aj 
vyššiu dotáciu.  
p. Kanianský po vystúpení p. Mračna dodal, že pravidlá pre prideľovanie dotácií nie sú jednoznačné, kluby 
nevedia, akú výšku dotácie môžu pri podávaní žiadosti očakávať. Bolo by vhodné, aby sa našiel nejaký kľúč 
podľa počtu detí a počtu dospelých. P. Čorej uviedol, že nie sú žiadne pravidlá, nie nejasné. Prítomným 
oznámil, že vytvoril model prideľovania dotácií, pričom vie ho odprezentovať na nasledujúcom zasadnutí 
komisie. p. Kanianský poznamenal, že deti by mali byť číslo 1 a číslo 2 by mala byť infraštruktúra. S týmto by 
sa v dotačnej schéme malo počítať. P. Tittel túto tému uzatvoril s tým, že na najbližšom zasadnutí komisie ju 
opäť otvoria. 
 
Predseda komisie udelil slovo p. Novákovi. P. Novák predstavil jeho občianske zduženie, ktoré má 29 členov, 
ani jeden člen nie je z DNV a nemajú v členskej základni žiadne dieťa. Neprišiel pýtať dotáciu, avšak členom 
komisie prišiel predstaviť ich prácu, s tým, že v lokalite Pod Srdcom vytvorili cca 12 lezeckých línií. V tejto 
lokalite sa však stretávajú s nasledovnými problémami- 1. ochrana prírody- nevie sa spojiť so strážcom 
prírody, 2. problém s verejnou zeleňou. Nakoľko vie, že mestská časť odkúpila pozemky v lokalite Pod 
Srdcom, na mestskú časť nahlásil prasknutý agát, avšak doteraz nedostal žiadne vyjadrenie. Podnet zadával 
na stránku mestskej časti. P. Mozsi sa ho opýtal, či prišiel na komisiu kvôli tomu, že potrebuje úpravu zelene. 
P. Novák uviedol, že áno a zároveň požaduje terénne úpravy . Prítomní členovia komisie p. Novákovi oznámili, 
že záležitosti, ktoré požaduje- prasknutý agát, úpravu zelene, terénne úpravy sa riešia na úrovni miestneho 
úradu. p. Mozsi dodal, že je potrebné zistiť, aký je stav správy zelene v tejto lokalite, či ju zabezpečuje Denova. 
P. Tittel prítomným oznámil, že spomenuté požiadavky preverí na miestnom úrade a na najbližšom zasadnutí 
komisie dá členom krátke info.  
 
Predseda komisie udelil slovo p. Michalovi Galbovi, zástupcovi Lokomotíva Devínska Nová Ves, ktorý 
prítomným oznámil, že Lokomotíva DNV nemá mládežnícku kategóriu, spolupracujú s FKM a zároveň 
spolupracujú s ŠKP Dúbravka, aby naplnili nóty. Uviedol, že v DNV chýba družstvo dorast, sú tu len deti a muži. 
P. Mozsi sa opýtal, prečo sa spájajú s Dúbravkou. Na to zareagoval p. Čechovič a prítomným ozrejmil, z akého 
dôvodu Lokomotíva DNV potrebuje spájanie s Dúbravkou. Je to kvôli tomu, aby spĺňali podmienky SFZ. 
Lokomotíva DNV preto žiada nájsť priestor, kde by mohli odohrať s touto kategóriou občasné zápasy. P. Kiszel 
prítomným oznámil, že v prípade, ak priestory užíva iný klub, ktorý nie je z DNV, musí za užívanie platiť 
nájomné, avšak ak to bude tak, ako p. Galbo odprezentoval, že dúbravka bude končiť a budú mať podpísanú 
predzmluvu, že tu dorast ostane a prejde pod FCL, môžu spolu ďalej komunikovať. P. Čorej dodal, že tento 
budúci vzťah medzi Lokomotívou DNV a dúbravkou je potrebné formalizovať.  
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K bodu 2       Návrh rokovacieho poriadku KŠT 

 
Z obsahu diskusie:   
 
Predseda komisie prítomným oznámil, že súčasne s pozvánkou bol zaslaný aj návrh Rokovacieho poriadku 
komisie športu a turizmu. Prítomných členov komisie sa opýtal, či k nemu majú nejaké pripomienky. Nakoľko 
neboli vznesené žiadne pripomienky, dal o návrhu Rokovacieho poriadku KŠaT hlasovať. 
  

Uznesenie č. 1/3/2023  

 
Komisia športu a turizmu Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves schvaľuje 
Rokovací poriadok komisie športu a turizmu v predloženom znení.   
 
Prezentácia:  11 
 

Hlasovanie 
 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 
uznesenia 

 11 0 0 ÁNO 

Uznesenie bolo prijaté. 
 

K bodu 3     Rozdelenie dotácií v oblasti športu na rok 2023 - informácia   

Z obsahu diskusie:   
 
Predseda komisie prítomným oznámil, že prerozdelenie dotácií bolo členom komisie zaslané spolu 
s pozvánku na zasadnutie komisie.  
p. Kaniansky povedal, že 2 týždne pred zasadnutím najbližšej komisie pošle návrh dotačných pravidiel spolu 
s p. Čorejom.  
p. Žatko prítomným oznámil, že na schvaľovaní dotácií pre rok 2023 bolo výnimočné to, že na dotačnej komisii 
neboli prítomní len jej členovia, ale prítomní boli všetci poslanci miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Devínska Nová Ves, pretože v tom čase neboli zriadené odborné komisie.  
p. Čorej poznamenal, že musí existovať kontrolný mechanizmus na MÚ.  
P. Čechovič dodal, že si nevie predstaviť, že všetko by malo fungovať a byť závislé len od tabuliek dotačného 
systému. Podľa neho je potrebné, aby pri podávaní žiadosti žiadateľ nejakým spôsobom oznámil, 
odprezentoval, ako využil minuloročnú dotáciu a práve výsledok prezentácie využitia minuloročnej dotácie 
by mal byť merateľným faktorom pre schválenie novej dotácie. P. Žatko vyjadril súhlas p. Čechovičovi.  
P. Duraj navrhol odkomunikovať nový dotačný systém aj s občianskymi združeniami, ktoré môžu mať trefné 
pripomienky práve z praxe.  
P. Kiszel poznamenal, že každý klub funguje inak, sú aj iné dotácie na úrovni mestskej časti, nie len tie, ktoré 
sa schvaľovali teraz, ale aj výhodné zmluvy, ktoré majú klubu uzatvorené s DNV ŠPORT.  
 

Uznesenie č. 2/3/2023 

 
Komisia športu a turizmu Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves berie na 
vedomie rozdelenie dotácií pre rok 2023 
Prezentácia:  11 
 

Hlasovanie 
 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 
uznesenia 

 11 0 0 ÁNO 
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Uznesenie bolo prijaté. 
 
 

K bodu 4           Športový areál pri ZŠ I. Bukovčana  
    

Z obsahu diskusie:   
 
Predseda komisie stiahol predložený materiál z dôvodu, že k možnostiam riešenia športového areálu pri ZŠ I. 
Bukovčana je potrebné spoločné stretnutie Komisie športu a turizmus, Komisie školstva, mládeže 
a vzdelávania a riaditeľky ZŠ.  
p. Kaniansky vyjadril požiadavku, aby tento areál mohli využívať deti.  
P. Mozsi poznamenali, že tento areál nemohli 7 rokov využívať baseballisti, preto navrhuje len zrekonštruovať 
toto ihrisko, nie vložiť do neho ďalšie ihrisko. Zároveň požiadal, aby na stretnutí boli aj zástupcovia 
baseballistov.  
P. Duraj požiadal, aby sa rekonštrukcia/obnova uskutočnila architektonickou súťažou.  
 
V rámci tohto bodu komisia nehlasovala o uznesení.  
 

K bodu 5  Investičné zámery v oblasti športu a turizmu 

     
Z obsahu diskusie:  
p. Kiszel prítomným oznámil, že niektoré menšie projekty sa v tomto roku uskutočnia.  
p. Mozsi prítomným povedal, že na ihrisku na Mečíkovej ul. sa nedá hrať basketbal, keďže je tam osadená 
sieť. P. Kiszel poznamenal, že na zmene rozmiestnenia siete pracuje.  
p. Žatko sa opýtal predsedu komisie, v akom stave je príprava športovej haly. P. Tittel uviedol, že sa hľadá 
vhodná výzva, do ktorej by sa mestská časť mohla zapojiť, avšak reálne začatie prác vidí na r. 2025. p. 
Kaniansky poznamenal, že by sa mala zadať architektonická súťaž.  
p. Čorej povedal, že má ísť o športovo-kultúrne zariadenie, preto tam musia byť podmienky na pódium. P. 
Žatko poznamenal, že by malo ísť o športovo-spoločenské zariadenie.  
p. Kiszel uviedol, že na zrekonštruovanom ihrisku na Mečíkovej ulici nie je problém len so sieťou, ale má 
výhrady k asfaltu. Podľa jeho slov sú na ihrisku kopčeky. P. Mózsi povedal, že je potrebné skontrolovať, či 
ihrisko spĺňa technické kritéria. p. Čorej žiada skontrolovať stav ihriska a reklamovať nedostatky. P. Čechovič 
prítomným uviedol, že ihrisko prebehlo rekonštrukciou, pričom pri tejto rekonštrukcii musel byť stavebný 
dozor, ktorý zodpovedá za postup uskutočňovania stavby tak, aby sa vykonala riadna inštalácia a prevádzka 

technického vybavenia a odborné ukladanie prvkov.  

 
Uznesenie č. 3/3/2023 

 
Komisia športu a turizmu Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves odporúča 
prezistiť záručné podmienky vyplývajúce zo zmluvy o dielo a zvážiť ďalšie kroky uplatnenia zodpovednosti za 
prípadné vady diela.  
 
Prezentácia:  11 
 

Hlasovanie 
 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 
uznesenia 

 11 0 0 ÁNO 

Uznesenie bolo prijaté. 
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K bodu 6           Rôzne  
   

 
Z obsahu diskusie:  
 
P. Mozsi sa opýtal, prečo má DNV ŠPORT zaniknúť. P. Kiszel uviedol, že je to na internej komunikácii 
a v súčasnosti sa vykonávajú analýzy výhod a nevýhod.  
p. Čechovič prítomným oznámil, že tento rok bude storočnica futbalu. Termín je 17.06.2023 a túto akciu bude 
organizovať mestská časť, nie súčasné vedenie FCL. FCL len pomáha s organizáciou programu.  
 
p. Kaniansky a p. Matkovčík sa vzdali odmeny vyplývajúcej z členstva Komisie športu a turizmu Miestneho 
zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves.  
 

Záver 
 
Predseda komisie sa poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí a zasadnutie Komisie športu a turizmu 
ukončil.  
 

 Titul., meno a priezvisko Podpis 

Zapísala  
 

 
Mgr. Erika Labašková, v.r. 

 
 

 
Predseda komisie 

 
Bc. Jozef Tittel, v.r. 
 

 
 

 


